
 
 
 
 
Jaarverslag CFA 2019 
door Jan Neels, secretaris 
 
 
Samenstelling  
In 2018 had de CFA de volgende samenstelling:   
Ernst Blankestijn (voorzitter), Joost Blauw (secretaris), Flori Bets, Ron van Dort, Frits Kramp, 
Siebe Dijkgraaf en Jan Neels (leden).  
De leden van de CFA hebben eigen e-mailadressen. Deze staan vermeld op de website van de 
CFA: www.cfabrona.nl.  
 
De CFA wordt (onder meer administratief) ondersteund door Lineke van der Lee en door 
Melanie Schenning als coach. 
In dit verslagjaar heeft Joost Blauw aangegeven na dit jaar niet meer de CFA te kunnen 
ondersteunen en is Alie Maas toegetreden als lid van de CFA. 
   
Vergaderingen en bijeenkomsten 
De CFA is in 2019 7 keer bij elkaar geweest: 6 februari, 13 maart, 24 april, 12 juni, 11 
september, 31 oktober en 12 december. 
Daarnaast waren er diverse vergaderingen en bijeenkomsten van werkgroepen en commissies 
zoals: dagbesteding, aanbesteding vervoer, schoonmaak, financiële commissie, werkgroep 
ethiek, zinvolle dag, externe visitatie i.v.m. het kwaliteitsrapport, heropening Brazzerie, waarin 
CFA-leden zitting hadden. En er waren bijeenkomsten met de Ondernemingsraad en de 
Cliëntenraad gezamenlijk. 
 
Adviezen* 
Door de CFA zijn over de volgende onderwerpen in 2018 adviezen aan Abrona gegeven.  
 

• Verzwaard advies privacyreglement en privacy beleid 
• Advies betreffende organisatieontwikkelingen 
• Ongevraagd advies betreffende de positie van de afdeling medezeggenschap 
• Ongevraagd advies betreffende het innovatieteam 
• Ongevraagd advies betreffende de aansturing van managers 
• Positief verzwaard advies betreffende de duurzaamheidsambitie 
• Positief verzwaard advies betreffende cameratoezicht 

 
*dit zijn allemaal positieve adviezen die door de CFA gegeven zijn, al dan niet onder het stellen 
van voorwaarden en/of het vermelden van aandachtspunten. Deze voorwaarden/ 
aandachtspunten kunnen worden gelezen in de notulen van de respectievelijke CFA-
vergaderingen in 2018. Deze notulen zijn te raadplegen op de website van de CFA. Op alle 
punten heeft de CFA overleg gevoerd met de CCA en OR om wederzijdse zienswijzen / 
standpunten uit te wisselen en waar mogelijk samen te adviseren. 
 
 
Andere onderwerpen 
Ook andere zaken zijn aan de orde gekomen tijdens bijeenkomsten en vergaderingen van de 
CFA. Onder meer de volgende: 

• De CFA heeft overlegd over het strategisch vastgoedplan, de arbeidsmarktstrategie en 
in verband hiermee de nieuwe huisstijl 

• De CFA heeft overlegd over het invoeren van betaalpassen op de locaties 
• In de CFA is geregeld dat ook lokale raden kunnen gebruik maken van het aanbod van 

Kansplus. 
• De CFA heeft een adviesgesprek gevoerd met de beoogd nieuwe bestuurder. 
• De CFA heeft zijn website vernieuwd. 

cfabrona.nl 

http://www.cfabrona.nl/


• In oktober is de CFA op de hoogte gebracht door de nieuwe bestuurder van de slechte 
financiële resultaten 

• De CFA heeft kennisgenomen van de acties binnen Abrona betreffende de nieuwe wet 
Zorg en Dwang (WZD). 

 
 
Zorgen van de CFA 
De voornaamste zorg is de financiële situatie van Abrona, waar op korte termijn actie wordt 
ondernomen. 
Daarnaast is het bewustzijn van teamleiders betreffende de medezeggenschap en de zinvolle 
dag een blijvend punt van aandacht. 
 
 
Contacten met de achterban 
De CFA heeft meegewerkt aan de week van de medezeggenschap 
 
Er is dit jaar geen nieuwsbrief gestuurd vanwege drukte. Veel informatie is ook te lezen op 
www.cfabrona.nl. Hier is, naast de notulen van de CFA-vergaderingen, veel andere informatie 
beschikbaar over de veranderingen in de zorg en de communicatie met de locale raden. 
 
Samenwerking met Centrale Cliëntenraad (CCA) en Ondernemingsraad (OR) 
Er is diverse keren overleg geweest met de CCA en de OR om elkaar te versterken en op de 
hoogte te brengen en te houden van de stand van zaken rondom de advisering. 
 
Andere contacten 
De CFA heeft gedineerd met de raad van Toezicht. 
 
Aldus vastgesteld tijdens de CFA-vergadering d.d. 12 december 2020 
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